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Referat Bestyrelsesmøde IFK98 
Torsdag d. 19. januar 2023 kl. 16.00 – 19.00  
Kontoret, Grøndal Multicenter   

Tilstede: Morten, Anne, Anita, Rikke, Merete, Ulla, Brian og Christine 

Afbud/fraværende: Rune, Jens, Jakob, Lars 

1. Valg af ordstyrer og referent 
Merete er ordstyrer og Christine er referent  
 

2. Godkendelse af referat fra sidst 
Godkendt uden bemærkninger  
 

3. Trivsel – hvordan vi det? – uden for referat 
 

4. Økonomi – budget for 2023  
Generel info vedr. økonomi og regnskabet pr. 31/12 2022: Vi har fået nogle ekstra 

midler sidst på året, og så har der været et mindre forbrug på bl.a. løn og klubtøj.  

Derfor forventer vi at komme ud med et lille overskud – selvom vi egentlig havde 

budgetteret med et underskud, da vi kunne bruge af vores videreførsel fra 2021. Vi 

regner med at kunne tage videreførslen med ind i 2023, da vi ikke brugte af den i 

2022, men der er nogle reguleringer i januar, som skal med i regnskabet for 2022. 

 

Merete og Christine har lavet et udkast til budget 2023 med følgende punkter til 

diskussion (se bilag med noter, som er sendt med ud sammen med dagsordenen): 

 

• Note 2: Deltagerbetaling/tilskud til arrangementer/stævner (Sund By, Fjercup, 

Sct. Klubhygge m.m.) 

Der er afsat lidt penge til bl.a. klubhygge m. spisning. Tilskud til Sund By Walk and 

Rund, så prisen er 50 kr. pr. person.  

Tilskud til Sct. Hans løb og 1 x fjercup ligger under Frederiksberg budgettet.  

 

• Note 3: Deltagerbetaling og tilskud til Idrætsfestivalen 

Der er forhåndsbooket 25 pladsen. Prisen er steget til 1600 kr. pr. person.  

Pris på bus er 15.000 kr. – Christine forhører sig om mulighed for at få tilskud fra 

Kompasset/SOF igen i år.  

Hvis vi ikke kan få tilskud til bus, er foreningens egenbetaling pt. 17.000 kr. – og det 

vil så være uden tilskud til medlemmerne. Hvis vi kan få tilskud til bus, så kan vi se 

på, hvad vi kan give af tilskud til medlemmerne.  

 

• Note 4: Fester, deltagerbetaling på 130 kr. IFK’s bidrag = 16.000 pr. fest (somme + 

jule) Godkendt. 

 

• Note 5: Playitas – skal koordinators billet betales af IFK = 7.500 kr.  
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På nuværende tidspunkt gives der ikke tilskud til koordinator billet, så denne skal 

deles ud på deltagerne. Senere kan vi se på muligheden for, om der kan gives 

tilskud.  

• Note 7: Den generelle lønpost – beslutning om sommersæson. 

Udover driftstilskuddet fra Frederiksberg (30.000 kr.), beslutter vi at afsætte 

yderligere 30.000 kr., som kan bruges til kontor hjælp frem til sommer (eller i 

2023). Og så arbejder vi på at finde en løsning på dette.  

Der besluttes afsættes yderligere 10.000 kr. af til sommersæsonen, så vi i alt har 

25.000 kr.  

 

• Varmtvandsgym. Vi har midler fra Nordea Fonden frem til juni. Hvis vi skal 

fortsætte i efteråret sep-dec 2023 = 8550 kr. af foreningens egne penge. Det er 

godkendt.  

 

• Note 8: Kontor & Adm. - Forslag om at afsætte 10.000 kr. til inventar.  

Godkendt  

 

• Posten for Bestyrelses – og Instruktørmøder samt GF er forhøjet. Begrundelse: Alt 

bliver dyrere. Godkendt. 

 

• Frederiksberg budget gennemgås separat – vi vender tilbage til det på næste 

møde.  

 

5. Bestyrelsens mål og visioner for 2023  

• Indkomne forslag:  

• Strategi for at fastholde/rekruttere deltagere til de hold, der mangler. 

• Målsætning om 2 instruktører el. frivillig medhjælper på alle hold. 

• Ekstra medhjælp på kontoret  

 
• Brainstorm 
• Synlighed og pr. Skemaer skal omdeles bedre, evt. læserbreve samt oplæg af de 

frivillige fortællere. 
• Lobby arbejde – hvordan får vi mere indflydelse  
• Inspiration til frivilligt arbejde  
 
Vi prioriterer lobby arbejde, synlighed og kontormedhjælp, og så kommer resten af 
punkterne i anden række.  

 
6. Årshjul 

• Hvordan gør vi det bedst?  

Anita og Christine kigger på årshjul de kommende torsdage, og tager noget med 

på næste møde d. 13/2 

• Hvilke arrangementer/deadlines kender vi allerede datoen på? 
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Møde med Tommy fra DGI Storkøbenhavn mandag d. 30/1 kl. 16.  

Bestyrelsesmøder d. 13/2 og d. 20/3 + Generalforsamling d. 30/3 

Sund By Walk and Run d. 10. maj i Fælledparken 

Jubilæumsreception på Københavns Rådhus i anledning af foreningens 25 års 

fødselsdag d. 9/6 – der skal nedsættes en arbejdsgruppe på næste møde. Brian og 

Anita melder sig allerede.  

 
7. Planlægning af træffetid og intro første torsdag i måneden 

• Er følgende stadig aktuelt: Anita tager alle torsdage frem til marts? Ja 
• Det er vigtigst at få dækket de kommende 2 faste introer: 

Torsdag d. 2. februar kl. 13.30 – Anita og Ulla kommer – Christine har guf med.  
Torsdag d. 2. marts kl. 13.30 – Anita og Ulla kommer – og Ulla har 10. års jubilæum. 

• Træffetid tirsdage når Gustav stopper – pt. er der ikke nogen fra bestyrelsen, der 
kan, men vi tager det op senere. Christine fortæller, at der måske er lidt muligheder 
for at få praktikanter. 
 

8. Punkter fra Koordinator  
• Otto fylder 60 år. Der holdes et arrangement i Det Gule Hus søndag d. 29/1. 

Foreningen giver ikke gave til fødselsdage. Dem der har lyst, kan være med i en 
privat gave – Anne skriver ud om det.  
 

• Orientering: Gustavs stopper pr. 31/1 2023 – ny fodboldinstruktør Ingrid er startet 
d. 4. januar med at følge fodboldholdene, og så overtager hun fra d. 1. februar.  
 

• Orientering vedr. håndtering af deltidssygemelding fra instruktør.  

• Orientering vedr. samtale med medlem om fodbold. Mødet blev afholdt før jul. 
• Orientering: Nyt skema fra sæsonstart d. 1. februar. 

Ændringer: Pilates, Mindfulness og Tai Chi slås sammen til et nyt hold, som hedder 
Mindful bevægelse med Ulla og Brian som instruktører.  
Træning på Hørsholmsgade åbner igen. Petras hold Soft Gym om tirsdagen, skifter 
navn til motionsgymnastik, og Eriks motionsgymnastik flyttes også til 
Hørsholmsgade om fredagen. 
Der er fortsat 2 træningsdage i La Fit, mandage og onsdage, men tiden er udvidet 
med en halv time til kl. 11-13.30. Fortsat med Anders som instruktør. Anders vil 
ligeledes tilbyde noget træning med TRX slynge om onsdagen kl. 11.15-12.30. 

 
 

9. Evt.  
 
Anne fortæller, at hun og Otto gerne vil lave nogle klubeftermiddage i marts, april og maj.  
Anita og Brian pønser også på noget klubarrangement.  
Mere info meldes ud, når de er klar med det.  
 
Christine fortæller, at Boliana igen tilbyder 2 workshops søndag d. 5. og 12. februar. 
 
Rikke fortæller, at hun og Boliana gerne vil se på at få afholdt en shelter tur, da det ikke blev 
til noget sidste år.  
 
Tak for et godt møde! 


